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Stockholms universitet Besöksadress: Telefon: 08-16 20 00 (vxl) 

Box 27 861, 115 93 STOCKHOLM Karlavägen 104, våning 5 Telefax:  

www.ims.su.se E-post:  

 

Sammanträde institutionsstyrelsen vid IMS  
 

Tid och plats: onsdag 6 september 2023, 13:00 – 15:00, Sem 2 Filmhuset/via Zoom 
 

  
 

Närvarande: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ordinarie 

 

Ledning  

Anja Hirdman Prefekt i tjänsten/ordförande 

Peter Erell Administrativ chef (adjungerad, ej 

rösträtt) 

Lärare/forskare  

Anna Sofia Rossholm IMS Lärare/forskare (FILM) 

Bo Florin (ersätter  

Paula von Wachenfeldt) 

IMS Lärare/forskare (MODE) 

Andreas Widholm 

(ersätter Mattias Ekman) 

IMS Lärare/forskare (JMK) 

Maria Nilsson IMS Lärare/forskare (JMK) 

Anna Roosvall IMS Lärare/forskare (JMK) 

  

SUS-studentrepr.  

Ole Johnny Fossås IMS Studenter forskarnivå 

Veronica Crispin 

Quinonez 

IMS studenter grund/avancerad nivå  

  

Teknisk administrativ  

Petrus Dahlbeck IMS TA-personal 

Barbara Pol IMS TA-personal 

  

  
  

Protokollförare:  

 

  

Svante Emanuelli Kommunikatör (ej rösträtt) 
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ÄRENDEN 

 

§1. Öppnande.  

Fastställande av 

dagordning  

 

 

Mötet öppnades. Dagordningen fastställdes.  

 

  

 

§2. Utseende av 

justeringspersoner 

 

Utsågs Anna Sofia Rossholm och Maria Nilsson. 

 

  

§3. Föregående 

protokoll  

 

 

 

Föregående protokoll från den 23 augusti 2023 skickades ut den 31 

augusti (dagen efter utskicket av kallelsen) till personal@ims.su.se  

(kallelsens bilaga 1).  

§4. Anmälan av Prefektbeslut om antagningstal (se kallelsens bilaga 2 och 3) 

 

[Föredragande: Anja Hirdman] 

 

 

 

Anja informerade om prefektbeslutet som tagits gällande 

antagningstal vid IMS för HT 2023.   

 

 

§5. Informations-

punkter 

 

 

 

1. Information från prefekterna  

[Föredragande: Anja Hirdman] 

 

Anja Hirdman informerade om: 

 

•  disputerar den 15 september 2023 

(se kallelsens bilaga 4 och 5). 

 

• Årets brist på studerande inom medie- och 

kommunikationsvetenskap, MKV, vid JMK förväntas leda 

till ett underskott i kommande års budget. Det förväntas 

dock inte bli ett lika betydande underskott som föregående 

budgetår.  

 

• Det pågår flera olika val vid universitetet. Under hösten 

väljs nya fakultetsnämnder, områdesnämnder och 

institutionsstyrelser för mandatperioden 2024–2026.  
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De nya hedersdoktorerna promoveras vid universitetets 

installations- och promotionshögtid i Stockholms stadshus 

fredagen den 29 september kl 17.00.   

 

• Anja Hirdman uppgav att granskningsintervjuerna av 

IMS forskarutbildningar, FU, gått väldigt bra. 

 

Tydligheten i ASP:arna måste ses över.  

 

Den 16 oktober mottas första rapporten från granskarna. 

 

Prefekten berättade att granskningskommittén, GK, bestått 

av:  

 

o  professor i litteraturvetenskap, 

Institutionen för kultur och estetik, IKE 

o  professor i psykologi, Psykologiska 

institutionen 

GK har granskat samtliga fyra ämnen vid IMS och kommer 

att lämna svar till institutionen i form av skriftliga 

synpunkter. 

 

Om granskningen skulle föreslå nödvändiga åtgärder – 

kommer institutionen ha ett år på sig att genomföra dessa 

förändringar. 

 

• Två sakkunniga för modelektoratet har nu utsetts: 

 

o  professor Universitetet i Oslo 

o  Università Iuav di Venezia 

(Venedig) 

 

• Budgeten kommer att presenteras vid kommande 

sammanträde med institutionsstyrelsen den 4 oktober 
2023. Anja Hirdman berättade att den humanistiska 

fakulteten, HumFak, intresserar sig för institutionernas 

bemanningssituation samt hur de arbetar med sina 
evalveringstal. 

Hon tillade att det är två institutioner inom HumFak – 

Institutionen för mediestudier samt Filosofiska institutionen 

– som gått från ett positivt till ett negativt 

myndighetskapital. IMS har tidigare haft ett positivt 

myndighetskapital som ”naggats i kanten”. Prefekten var 
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försiktigt optimistisk och hoppades att budgeten för 2024 

förhoppningsvis skulle se något bättre ut än för 2023.  

Anja Hirdman trodde att HumFak fortsatt kommer att följa 

IMS budgetsituation på nära håll. 

 

Något som skiljer IMS från flera andra institutioner är att 

”vi har 50 och inte 40 procents forskning för befordrade 

professorer” och att ”vi har de högsta evalveringstalen vid 

hela fakulteten”. Och HumFak har haft vissa synpunkter på 

detta. 

 

Tjänstgöringsgraden är för närvarande 60% för prefekten 

och 40% för stf prefekten vid IMS. 

 

• Diskussioner pågår om Teams eventuellt ska komma att 

ersätta Zoom som digital mötesplattform.  

 

 

2. Information från administrative chefen  

 

Vi har haft en negativ budget för 2023 på -9 miljoner kronor. Vi 

gör av med mer pengar än vad vi får in. Då medel tidigare 

delades ut till ledande forskningsmiljöer var svängrummet för 

FUF större. De medlen delas inte längre ut och har nu 

omfördelats – något som också märks i budgeten.  

 

Anja Hirdman framhöll att “lokalkostnaderna är väldigt höga 

för alla”. Och Peter Erell tillade att “vi betalar 25 procent av 

våra intäkter till SU i lokalkostnader”.  

 

Peter Erell inflikade att “vi måste se över alla utgifter för att se 

till att pengarna går till utbildning och forskning”.  

 

Innan årets slut kommer IMS att ha haft 5 disputerande 

doktorander, något som välkomnades av Anja Hirdman.  

 

Enligt henne så är HumFak dock redan införstådda med att 

institutionerna måste kunna ta in nya doktorander - oavsett 

ekonomisk situation.  

 

En av forskarrepresentanterna påpekade att det troligen var en 

obekväm fråga men undrade om det ändå inte vore dags att 

undersöka hur stort institutionens behov av lokaler är – nu när  
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t ex JMK:s korridorer i hjärtat av Stockholm ofta står tomma.  

Styrelsen diskuterade även hur man skulle kunna öka antalet 

studenter som läser vidare efter MKV I, och fortsätter till  

MKV II. Och prefekten uttryckte sig försiktigt optimistiskt och 

sade att “det finns massor av lösningar för hur vi ska kunna lösa 

det” och tillade att , kommer att bli ny 

studierektor i MKV (grund/avancerad) från våren 2024.  

 

 

3. Information från lärarrepresentanter   

– 

 

4. Information från studeranderepresentanter  

– 

 

§6. Beslut -  

 

 

 

§7. Diskussion 

 

-  

  

§8. Övriga frågor 

 

Inga övriga frågor hade inkommit. 

  

  

§9. Mötet avslutas - 

  

 

Kommande möten  Institutionsstyrelsen sammanträder hädanefter: 

 

Onsdag 4 oktober 2023, 13:00-15:00, Bangsalen, plan 5, 

JMK/Garnisonen 

 

Onsdag 8 november 2023, 13:00-15:00, Bangsalen, plan 5, 

JMK/Garnisonen 

 

Onsdag 6 december 2023, 13:00-15:00, F-salen, vån 5, Filmhuset 

 

  

  

  

  

  

 






